
Boligudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 23
Mener ministeren, at det er ret og rimeligt at stramningen af forældelsesreglerne
fra 5 til 3 år gør, at en række sager, der er inde i en proces med stævninger,
indhentning af materiale og anmodninger om fri proces kan risikere at falde, fordi
sagsforløbet har været tungt, herunder at Civilstyrelsen og Procesbevillings-
nævnet har brugt 1 1/2 år på at behandle ansøgningerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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